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W N I O S E K 

w sprawie zamontowania kocich oczek lub innego rozwiązania zwiększającego bezpieczeństwo 

na przejściach dla pieszych w ul. S.Czarnieckiego przy SP nr 7 

 

Proszę w imieniu rodziców uczniów uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 7 

z Oddziałami Integracyjnymi oraz mieszkańców okolicznych ulic o pochylenie się nad kwestią dotyczącą 

zwiększenia bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych znajdujących się na wysokości szkoły. 

 

UZASADNIENIE 

 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców oraz mając na uwadze niedawne zdarzenie 

na jednym z  tut. przejść dla pieszych uważam za zasadne pochylenie się nad opracowaniem i 

wdrożeniem rozwiązania wpływającego na bezpieczeństwo na tych przejściach 

w ul. S.Czarnieckiego. Ruch pojazdów w tej ulicy wbrew pozorom jest duży, zwłaszcza w godzinach 

porannych i popołudniowych. W porze wieczornej, zimowej czy przy wszelkich szarugach widoczność 

jest ograniczona. Bezpieczeństwo pieszych powinno być dla nas priorytetem. 

Wobec powyższego wnoszę jak na wstępie. 

 

Edyta Rzeplińska-Filipowicz 

Radna Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

 


